

2023-03-16

جانب أولياء الأمور المحترمين:

مع اقتراب حلول شهر رمضان المبارك، تتمنى مدرسة دبي الدولية الخاصة، فرع القوز، أن يحل عليكم الشهر المبارك وأنتم بأتم الصحة والعافية وأن يعيده عليكم جميعاً بالخير والبركات. وفي هذه المناسبة نود إعلامكم أنه بناء على الإستبيان الذي أجرته المدرسة بخصوص توقيت دوام الطلبة خلال الشهر الكريم، فقد كان خيار أغلبية أولياء الأمور وفي كافة الأقسام يقع على الخيار (ب) والذي هو من الساعة 9:00 صباحاً وحتى الثانية من بعد الظهر (من يوم الإثنين وحتى يوم الخميس) ومن الساعة 9:00 صباحاً وحتى 11:15 صباحاً يوم الجمعة. واليكم جدول التوقيت أدناه. تتمنى لكم صيماً مقبولاً بإذن الله.

الإدارة

Dear Parents,

With the approach of the blessed month of Ramadan, Dubai International Private School, Alquoz, wishes you receive this month while you are in full health and wellness, and that it returns to you all in blessings. On this occasion, we would like to inform you that based on our survey results regarding Ramadan School Timing, the majority of the parents across all school phases chose Option B, which is from 9:00 am to 2:00 pm (Monday through Thursday) and from 9:00 am to 11:15 am (Friday). Hence, we include our Ramadan daily timings as follows:

May Allah accept your fasting.

Regards,  
Administration

Monday to Thursday			Friday			Monday to Thursday			Friday		
Grades 1 - 3			Grades 1 - 3			Grades 4 - 12			Grades 4 - 12		
Period	Timing	Timing	Period	Timing	Timing	Period	Timing	Timing	Period	Timing	Timing
1st	9:00	9:40	1st	9:00	9:40	1st	9:00	9:40	1st	9:00	9:40
2nd	9:40	10:20	2nd	9:40	10:20	2nd	9:40	10:20	2nd	9:45	10:25
Snack 1	10:20	10:30	Snack 1	10:20	10:30	3rd	10:20	11:00	3rd	10:30	11:15
3rd	10:30	11:10	3rd	10:30	11:15	Break 1	11:00	11:10			
4th	11:10	11:50				4th	11:10	11:50			
Snack 2	11:50	12:00				5th	11:50	12:30			
5th	12:00	12:40				Break 2	12:30	12:40			
6th	12:40	13:20				6th	12:40	13:20			
7th	13:20	14:00				7th	13:20	14:00			